
 

Referat skolebestyrelsesmøde d. 23. maj 2022 

Deltagere: 

 Formand Marianne Blomstrøm (Afdeling Fussingsvej) 

 Næstformand. Carina Lindberg Nielsen (Afdeling Fussingsvej)  

 Johan Altenburg (Afdeling Fussingsvej) 

 Mette Teglhus (Afdeling Lindvigsvej) 

 Anne-Mette Lindholm (Special Afdeling) 

 Jeanette Gjørret (Afdeling Kildegade) 

 Eva Olsen (Afdeling Fussingsvej) 

 Tobias 9.Y. (Elev fra Fussingsvej) 

 Vakant (Elev fra Lindvigsvej) 

 Malou (Elev fra Kildegade) 

 Betina Vium Andersson (Medarbejder) 

 Cathe Agerbo Brunsgaard Wulff (Medarbejder) 

 Heidi Oksfeldt Bjerrehus (Medarbejder) 

 Katja Andersen (Ledelse)  

 Dorthe Seiger (Ledelse) 

Afbud: Johan Altenburg, Tobias 

Fraværende uden varsel: Jeanette Gjørret, Anne-Mette Lindholm 

 

Punkt 1 Velkomst og dagsorden kl. 17.00-17.05 

a) Velkomst ved Næstformand Carina Lindberg Nielsen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen godkender dagsordenen. 

Referat: Dagsorden godkendt 

 

Punkt 2 Nyt fra elevrådet kl. 17.05-17.20 

ved elevrådsrepræsentanter  

a) Elevrådets arbejde og fokuspunkter 

Elevrådsrepræsentanterne orienterer 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning. 

Referat: Malou fortæller, at der har ikke været elevrådsmøde siden sidste 

Skolebestyrelsesmøde. Kildegade ønsker sig halvtage/bænke ved kys/kør og et køleskab til 

5.+6. årgang. 5. årgang vil skrive til skolens ledelse med forslag om, at svømning 

planlægges for et helt år og ikke kun et halvt år, fordi man ikke kan nå at lære svømme 

ordentligt på et halvt år. 

Medarbejderrepræsentanterne for elevrådene skal følge op på elevrådets spørgsmål og 

ønsker. 

Skolebestyrelsen tog orientering til efterretning.  

 

  



 

  Side 2 

Punkt 3 Årsberetning 17.20 – 17.30 

ved Næstformand Carina Lindberg Nielsen 

a) Gennemgang af årsberetningen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager årsberetningen til efterretning.  

Referat: Årsberetningen udkommer både som video og i læsbar form, også på engelsk. 

Videoen blev fremvist på mødet. Skolebestyrelsen godkendte årsberetningen. 

 

Punkt 4 Orientering ved ledelsen kl. 17.30-18.00 

a) Skoleplan (kort fremlæggelse). Skoleplanen er udarbejdet i et samarbejde mellem 

ledelse og TR og derefter fremlagt på personalemøder på alle tre matrikler. Dette har 

givet anledning til en god dialog mellem medarbejdere og ledelse.  

b) Kvalitetsrapporter. Skolens forslag til ny kvalitetsrapport er blevet vel modtaget af 

skolechefen. Når aftalen er underskrevet, vil den blive gennemgået et på kommende 

skolebestyrelsesmøde.  

c) Lokalesituation. Vi er ret presset på lokaler på Fussingsvej og er i gang med at få 

lokalesituationen for næste skoleår til at gå op.  

d) Modtageklasser. I næste skoleår oprettes 4 modtageklasser, 1 på Lindvigsvej, 1 på 

Kildegade og 2 på Fussingsvej. 

e) Andet.  

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

Referat: Skolebestyrelsen tog orienteringen til efterretning. 

 

Punkt 5 Opsamling på det politiske møde (lukket punkt) kl. 18.30-
19.10 

ved Næstformand. Carina Lindberg Nielsen og konstitueret skoleleder Katja Andersen 

a) Opsamling fra mødet 

b) Input til skoleledelsen 

Orientering 

 

Punkt 6 Gennemgang af principper kl. 19. 10 – 19.40 

ved Næstformand Carina Lindberg Nielsen 

Bilag er medsendt dagsordenen, dog ikke Principper for brug af AULA, da denne er udsendt 

tidligere 

a) Principper for brug af AULA (forældre) + Facebook 

b) Ordens og værdiregelsæt 

c) Principper for alkohol 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning. 

Referat: 

Ordens- og værdiregelsæt: Dette er et princip, som vi ofte bruger. Vi ønsker, at princippet 

kommer til at leve yderligere for eksempel via plakater på alle matriklen. Princip vedtaget. 



 

  Side 3 

Princip for alkohol: Vi ønsker at være gode rollemodeller og fremme, at vi kan være sammen 

uden alkohol. Princippet anvendes bl.a. i forbindelse med fritidsbrugeres lån af skolens 

lokaler. Princip vedtaget.  

Princip for brug af Aula og Facebook: Drøftelse omkring medarbejderes anvendelse af private 

sociale medier i en arbejdsmæssig sammenhæng. Skolebestyrelsen ønsker at fastslå, at 

private Facebook-grupper og andre sociale medier kun vedrører forældrekontakt omkring 

samvær og aktiviteter uden for skoletid. Medarbejdere ikke kan deltage i disse grupper. Al 

kommunikation mellem medarbejdere og forældre omkring forhold i skole- og SFO-tid 

foregår på Aula. Princippet redigeres og drøftes igen på et kommende Skolebestyrelsesmøde. 

 

Evt. kl. 19.40-19.50 

Skolebestyrelsen foreslår, at Skolebestyrelsesmedlemmerne fremgår på skolens hjemmeside 

med fotos og kontaktdata. Forslaget medtages på et kommende Skolebestyrelsesmøde. 

Skolebestyrelsen foreslår, at et Skolebestyrelsesmedlem deltager i et elevrådsmøde på alle 

tre matrikler for at orientere om, hvad elevrepræsentanterne rolle i skolebestyrelsen er.  

 

Henvendelser kl. 19.50-20.15 (?) 

Elevrepræsentanterne deltager ikke under dette punkt.  

Orientering 

 

Næste møde: den 13. juni 2022 afholdes på Fussingsvej 


